



OP/410/2425/015  
6 January 2025



聯校運動中心  
JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。  
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

## NOTICE

### Suspension of Individual Users using Running Track on Wednesday Night

In view of safety concern of users during the athlete team training, individual users are required to complete the running activities by 6:30 p.m. or before on Wednesdays. Details are as follows:

Date : 5, 12, 19, 26 February 2025  
5 March 2025  
(Every Wednesday)

The usage of other facilities by individual users will remain unaffected.

Thank you for your attention.

## 通告

### 星期三晚跑道暫停開放予個人使用者

鑑於田徑校隊練習時頻繁使用跑道帶來安全考慮，逢星期三使用跑道之個人使用者須於晚上 6 時 30 分或之前完成跑步活動。詳情如下：

日期： 2025 年 2 月 5、12、19、26 日  
2025 年 3 月 5 日  
(逢星期三)

使用其他設施之個人使用者將不受影響。

敬希垂注。

